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z TI posiedzenia sesj i  Rady Miejskiej  w Jqdrzejowie odbytego w dnlu

4 paúdziernika 1991 roku o godz.g-tej w salÍ Urzqdu Rejonowego

w Jqdrzejowie.

Porzqdek obrad.:

c.d. porzqdku obrad z sesji w dniu 30 wrzeÉnía 1991 roku -punkty

porzqdku nie rozpatrzone przez Radq.

l2.Problemy rolnictwa na terenie miasta i grniny.

13*Informacja o dzia?alnoÉci  Komisj i  Rolnictwa i  Leénictwa od
poczqtku kadencj l r

1 4.Informacja o dzialalnoÉci Zarz4du M:iejskiego.
l5.fnformacja ó wykonaniu uchwal Rady Miejskiej podjqtych na

poprzedn ie j  ses j i ,

l6.fnformacja o dzia?alnoéci Sejmiku Samorzqd"ov¡ego w Kielcach.
l f .Zapytania i  wolne wnioski .
lS.Zamknlqcie oba{"

T I  pos iedzen ie  XVf  ses j i  Rady  } l ie jsk ie j
vr  Jqdrzejowie otwiera Pan Tadeusz Lato -Przewodniczqcy Rady Miejskir
Stwierdzar2e na stan 28 radnych obecnych jest 21 radnychrco stanowi
"7q ol

Przewodnicz4cy powital przybylych na sesiq rad.nych Rad.y Mie jskiei,
BurmistrzarZastqpcq Burmistrzarskarbnika i  Sekretarza Gminyr innych
goéci  przybylych na sesjq.
Adn12 i  13.  Referuje vf .Woániak-rrzewod.niczqcy Áomisj i  R.olnictwa
i  Leén ic twa.

/wystqpienie w zaT4czeniu do protokóhu/.
Ad'16' 1'I punkcle tym radny A.Hatny -delegat Sejmiku Samo-
rzqdowego w Kíelcach zreferowaZ przebieg obrad Sejmiku poÉwiqconych
sprawom rolnictwa.
Poinformowa? ,2e sejmik na sesj i  te j  zajmowa? siq takZe m.in,
sprawami:
-utworzenia Gminy smyków/wyd,zierenie czqÉci Gminy wiów/ ,
-ustaleniem granic miasta Mier:hnwp -
-subwencjami d1a gmin
Radny A.Hatny poinformowa} Radnych o sprawach jakie w swoim wystqpie
-niu poruszyZ Senator J.Stqpi eitra máanov,' iciel
o planowanych zmianach ustawy samorzqdowej ,które najE polegaé na
urnocnieniu pozycji Burmistrza i Zarz1du.Zarzqd. bYdzie mial wiQksze
mo2lÍwoÉci dysponowania mi.eniem gminnyn,
-o zmiairach ustawy o izbie obrachurkowej,
-poinformowal, 2e wstrzymano prace nad zmianq ustawy kompetencyjnej,
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-o propozycji powolania powiatówrli lcruidacji rejonów i utworzenia
powiatów samorzqdowych jako I f  stopieú.
i4I koñcowej czqÉci obrad Sejmiku Samorzqdowego podiqto uchwalq
14I sprawie kienmków rozwoju rol-nictwa i gospodarki 2ywnoÉcrirowej.
Uchwa?q tq radny A.Hatny przedsüawi{ Radzie.

UchwaZq przeE-azano do przeanalizowania Komisji RoLnictwa i LeÉnictw
l {  dysku js i  nad pk t .12113 i  16  g?os  zabra l i :
Burmi strz ustosunkowal siq do sprawy utwardzenia placu targowego.
WyjaÉni1 RadzierLe jest  to teren stanowiqcy wlasnoÉó GSttSChtr .
GSrrSCh'r ma obowi4zek pobierania oplat i dbania o porzqdek.
Wielokrotnie rozmawiatrem z prezesem Kasprzakiemrale nie wszystkie
postulaty zostazy spe?nione z dwóch przyczw: pierwsza przyczyna to
brak Érodkówrdruga-brak materia?ów rktórymi mo2na wyrównaó nierówno
-ci ,Prezes zobowi4zal  s iqr2e po otrzymaniu Érodków sprawa zostanie
d ef i ni tyvm i@, za}atwi ona .
Nastqpnie Burmistrz ustosunkoruql¡rg do ¡pqaqy oqhrary érodowj¡ka
na wsi .Zanieczyszczenie wsi  powodowane jest  przez t 'úyrzucanie powod.o.
wane jes t  p rzez  wyrzucan ie  pad le j  zw ierzyny  do  lasówooraz  to r2e  w ie l
n ie  korzys ta  z  wysyp iska  émiec i  w  Potoku. fs tn ie je  p i lna  po t rzeba
rozwilzania tej spratry.Przewodnicz4cy Komisji Rolnictwa i Leénictwa
sugerowa? zakup kontenera kontynuowal Burmistrzrwyjaéniajqc, 2e takit
próby byly czynionerale to nie wyszTo.Bqdzie przeprowadzona akcja
propagandowa. Burmistrz stwierd.z í7rLe bqdzie sta? na stanowisku zakuj
kontenerów i  prowadzenia akcj i  uÉwiad.amiajqcej .Zad.aniem Rady na úok
przyszZy powinien byó zakup kontenerów dla kaZdej wsi.l ia2nq sprawq

iest  opracowanie planów na lokal izacjq wysypisk na wsiach,które
uchroniZyby od zaníeczyszczeú lasyrroi /vy r i tp.
Rozwój samorzqdnoÉci na wsi w du2ym stopniu zale?y od aktywnoéci
rad sozeckich na wsiach.Tu gdzie Rady sq aktyv,rne coÉ sÍq robi .
Rada Miejska dama nie rozstrzygnie sprawy wysypisk bez ud.zia?u rad
s  o l e c k i c h .
Przewódniezqcy Rady poinformowaz o planowanym uryjeldzie radnych
w teren w cel-u lustracj i  dróg.
R.adny J.Hatys przedstawi? Radzie jak wygrqda obsluga rolnictwa
indywidualnego przez Bank spóldzielczy. Na podstawie wyplaconych
kredytów inwestycyjnych stwierd.ziTr|e jest zupelny regres w budownic
-twie produkcyjnymrstqd uniosekr2e rol-nik nie v¡ idzi  oplacalnoÉci
w hodowl-i.Bardzo ma?o wyp?acano kred.ytów na budownictwo ,tylko g,
podczas gdy w roku ubieglym ponad 1OO.
Stopq op.rocentowania kredytów ustala Bank Narodowy.
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Poinformowalríe z wklad.ów oszczqdnoÉciorrych wszystkie banki muszq
odprowadzié rezerwQ.GdybyÉmy nie odprowadza],i rezerwy moZnaby je
przeznaczyó na rozwój budownictwa.
Banki udzielaZy kredytów preferencyjnych na zakup nawozów i Érodkór
ochrony roÉlin dla wszystkich chqtnyoh.
I{inister tu te2 podyktowa? warunki.Majq byó wprowadzone kredyty
preferencyjne dla rolnictwa pod warunkiemr2e do koúca roku zostana
sp?acone kredyty.
Rad"ny \d.$uÉmierz -g?ównym zaToíeníem polityki Rzqdu Jest zLikwidow¿
nie ma?ych gospodarstw rolnych , a na terenie naszej gminy mamy
ponad 5 tys.  takíc$ gospodarstw.Jest tendencja do powiqkszania
areaZu gospodarstw . Jest to trudne zad.anie dl-a samorzqdu terytorial
nego.Gdzie umieÉció ludzi  rkt í rzy muszq zl1kr¡¡ idowaé gospodarstwa.
Je2e1i  zr ikwidujeny 3 tysüqce gospodsrstw o przeciqtnej  l iczbie
3 osoby w kaZdym gospodarstwie to jest  1o\ tudzi  bezrobotnvch.
Na naszym terenig sq gggp_gdarstwa ror-ne zróLnicowane i jako$ pro_F-L€
rujq .Prawdq jestr2e z tymi rnalymi gospodarstwami szybko siq te2
nie rozstaniemy.Nale2aloby raby samorzqd poczyni l  prace koordynacyj
ne jednostekrktóre pracujq na rzecz rolnictwa i  pomyÉlaz o ukierun-
kowaniu na produkcje opzacalnernp. prod.ukcja zíól .Dobrze by?obyraby
na terenie województwa coé takiego powstazo.prosjzraby powstala
jednostka zajmujqca siq wykupem od rolników plodów rolnych i  1ch
T¡ r - z  o r -nham

v v u r ¡ ¡ a

ZbulwersowaZa mnie sprawa l ikwidacj i  fabryk i  c iqgnika nUrsusn konty
nuowaz radny swoje wystqpienie.Radny jest  zdaniar2e nowy par lament
bQdzie inaczej widzia? te sprawy. Rad.ny zgt-osir. propozyvjq zebrania
k ierownictw jednostek pracajqcych na rzecz ro ln ic twa i  przedyskuto-
wania tych sprawráhyba ze pozostaniemy na tym zdaniu ,ze jak ro ln i -
cy sobie wyprodukujq tak s ie  wyÉpiq.
PrzewodniczEcy Rady -mam takq nadzie jQr2e nowy Sejm moze coé
zmieni ¡É.Proponowal  odbyó posiedzenie Komis j i  Rol -n ic tv¡a i  Leénic twa
poszerzone o rolników czTonków Rady z innych Komisj i  i  przed.rzskuto-
waó  tematy  po ruszane  na  dz i s ie i szo i  qaq i i . ! / yp racowane  p ropozyc je
p rzeds taw ió  Radz ie .

I ladny s t .Bara iásk i  -zaproszeni  by l i  na ses jg so l tys i ,  a  jest  ty lko
jedenrp ie rwsze  k ro i< i  t u  na le2y  pod jqó .
l/nioskowa? o zrewidowanie rejonów uprawy koni czyn i taaw, które
powodujq rozs iewanie s iq  chwastów t rudnych do wykorzenienia.
Proponowal- zmiane na inne uprawy.
írzekazal proébg mieszkaúców chorzewraby daó im przynajmniej
2 -3 zarodowo 2ywe buhajerponiewaZ sztuczne po J _4 zaphodnieniach
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Przewodnicz4cy -jesteÉny wolnymi ludámi i nie bqdziemy nakazywaé ,
gdz ie  ro ln ik  ma s iaó  i  co .
Radny St.Baraúski  -sE na naszym terenie rejony wydzielone pod kon-
kretne uprawy czego my sami rolnicy nie mo2emy zmienió.
P.Stanislawa Leéniewska -Wydzla? Rolnictwa i Ochrony Srodowiska-
wyjaÉniar2e sq na naszym terenie rejony zamkniqte sadzeniaka. l { ie ma
Zadnych innych uwarunkowari ,mo2e rolnik siaó co sam chce.
Radny W.Poczqty 'oczyszczalnia na Piaskach jest  z lokaLizowana w od. lep
1oéci  15o n od budynków,zwracajq s iq rolnicy i  chcq postawié
szopki  ,a nawet budynki  w odleg?oÉci  3OO mb i  n ie dostajq pozwoleú.
Nie ma 2adnych perspektyw dla tych roLników.
Radna G.Pe?ka -sytuacja na wsi  jest  t ragiczna.Jezel- i  w ubieglym
roku ktoÉ rnial  zapQdyraby coé wybudowaórto w tym roku pracuje ty lko
n a  o d s e t k i .
By?o rramiardzo rni-?o nówila radna.rze pan Bu+r+istr.z peehwali] wieriee
i to co bylo zaprezentowane na Éx*xi:x$xrefx czqéci dozynkovre j.
Prosi la o i le to bqdzie mo2l iwe o wsparcie f inansov,re \ , ¡  r - ¡ - r -7\ /c.zt \7m
roku dla Kó? Gospodyñ i [ ie jskich,
Fladny J.Hatys udzieLi l  wyjaÉnienia radnej  od.noÉnie oprocentowania.
I t { ie jscowy Bank ma bardzo znikomy wp}yw na wysokoÉó oprocentowania,
poniewa? wysokoéó odsetek ustala Bank Centralnv.
fnformac ja zostala przez Radg przyjqta.
p' rzewod_niczq.cy obrad og?osiZ 10 minutowa przerwg.
ldznowienie obrad.

Ad.14.  i lada wys?uchala i  przy iq l .a  do aatwierdzajqcej
wiadomoÉcí infornacin Burmi strza o d.zia?a1noéci ZarzEdu Miejskiego
m i q d z y  s e s j a m i .

/fnformacja w za!1czeniu do protokó}u/.

4d.15.  Nastepnie Burmi  s t rz  przedstawi t  in formacjg o rea l i .
zac j i  uchwaZ pod jq tych  na  ses j i  pop rzedn le j .
T n f n r m a n  i q  o ^ ,r¿ f , ru rurd .uJd .  ¿us ta?a przez  Radg przy jq ta  do  za tw ierdza jqce j  w iad .omoéc l ,

/lnformacja w zal.4czeniu do prot,okóZu/,

Ad.17. Przervodnicz4cy ttudy 
odczytar do wiadomoÉci radnym

podziqkowanie Lekarza i to iewód.zk iego za zakup u l t rasonografu d la
ZOZ w  Jgd rze jow ie .

/pismo Lekarza 1'fojewódzkiego w zaLqczeniu do protokózu/.
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Nastqpnie Burmistrz przedstawiZ koniecznoÉó dokonania zmían
w sk?ad"ach osobowych Obwodowych Komisji l{yborczych.
Kierownik l lydzia?u Organizacyjnegó i Spraw Obywatelskich A.Stawecka
przedstawiZa projekt  uchwaZy w tej  sprawie.
Rada jednogloÉnie powziqZa uchwa?q Nr xvl/1o1/gl w sprav,rie zmiart
w sk?adach Obwodowych Kemis¡i l{yborczych.

/tJchwaZa Nr XvI/1o1/gl w zaL4czeniu do protokótu/.
Przewodnicz4cy Rudy zapoznal Rad€ z protestem Przewodniczqcego
Rejonowego Szatabu lrlyborczego Sojusz Lewicy Demokratycznej
w Jqdrze jowie .

/protest w zalqczeniu do protokótu/,

Burmistrz wYjaÉnia vf  czym tkh/ i  is tota tego protestu.
Vtr dniu ttchwal-enia sk?ad.ów osobowych Obwodowych Komisji Wyborczych

,, .  w dniu 30 wrzeÉnia br.Rada nie míala prawa gtosowaó na osobyrktóre n
nie wyrazíLy na piÉmie zgody nS prace w komisj i ,
I'iyjaÉni?preterys-ie H,l'Trchalkievicza dotycz4ce ogzoszenia o wyZaniani,
kandydatów do Obr^rodov,rych Komisji Wyborczych,
Uv¿a2am mówi l  Burmistrzr2e protest  ten jest  n ieuzasadniony ,stanowisk
Rady jes t  tak ie  a  n ie  inne.
Ordynacja wyborcza nie przewiduje czegoÉ takiego jak skargi . lv logq byó
jedynie wprowadzone zmiany.
Radny ! '.Peczqty-pan ]vfichaZkiev¡icz na ses j i zg?aszal uwagi r 2e Rada
pode jmuje  decyz je  podczasrgdy  by?o te l -e fon iczne zapewnien ie  i  p rzy-
Tzeczen ier2e  na  drug i  dz ie r i  bQdz ie  na  p ismie  dorgczone.
i4ówi? na temat zachov¡ania p. l { ichatkiewicza.

urmistrz zaproponowat podjQcie uchwaly w tej  sprawieraby sprawa
t  n ie  miaZa da lszych reperkus j i .

Podaie radnym projekt  uchwaly w przedmÍotowej sprawie.
Rada jenog?oénie podjqla uchwaZq Nr XVI/102/gl  w sprawie protestu
P - - _ _  r _ - .  _rzewodnicz?eego Rejonowego Dzatbu wybocczego sojusz Lewicy
Demokratycznej  w J_6drze jowie.

fiuchwala Nr Tvr/1oz/gl w zaz4czeniu do protokótu/ u ,-
Bnzewodniczqcy Rady i Burmistrz opvszazajq salq obrad".'rzehrodníctwo
obradom Rady przejmuje Wiceprzewodnócz4cy Jan 

_Caban.
Radny J.Hatys-pzzewodnicz1cy Komisj i  Bud,2etur"ospodarki  i  Mienia
wysuwa propozycje podwyZszenia poborów Burmistrzowi i  rvczal t  r t ta
Przewodniczqcego Rady l l ie jskiej .
Przedstawi-a propozyc jq wynagrod.zenia d la 4rnmiq*nzq J- i  Tqczna i<wota
tvyna$rodzenia 6.  ZO4.  0OO .  -zL.

Proponuié z  dniem ' i  l ipca br .podnieáó ryczaLl t  d , l -a  
r rzewodniczqcego

d o  1 m l n . z L .
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Pro$ekt  uchwa?y przedstawia Sekretarz obrad.

Radny St.Baraúski przychyla siq do wysokoÉci poborów Bupmistrza,

proponuje ryczaZt dla Brzewodniczqcego. Rady podnieÉó do 115 mln.zT,

Radna E.Podsiadla stawía v,¡niosek ,aby ryczaTt dLa Przewodniczqcego

Rady podnieÉó do kwoty 112 m7n.z7,

Radny St.Baraliski wycofuje swój wniosek.
Radna B.Rogulska -Sekretarz obrad, przedstawia projekt uchwa?y

w sprawie podwyZszenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Jqdrzejowa

Rada jednogloÉnÍe podjqZa Uchwalq Nr XVI/1O3/91 w sprawie podwy2sze.

nia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Jqdrzejowa.

/Uchwa?a Nr XVI/1 03/91 w za}:4czeniu do protokóLu/ ,
Rada przystqpila do gZosówanÍa nad zgT.oszonymi wnioskami w sprawie

wysokoéci  ryczaZtu dla Przewodniczqcego Rady Miejskiej .

Za ryezal tem w wysokoéci  1 mln.zZ wypowiedzial  s iQ 1 radny.

Za kwotq 112 ml--n.zl glosowa?o 18 rad.nych /za/ przy 1 wstrzymujqqm

Rada jed.nog?oÉnie powziqZa Uchwatq i r i r  XVI /1O4/g l  w spraqie zwiqksze.

n ia wysokoÉci  ryczal tu  d la  Przewodniczqcego Rady Mie jsk ie j

w  Jqd rze jow ie .

/Uchr¡aZa Nr XVI/1 04/91 w zaTqczeniu d.o protokóluf .
Przewodnic twa obrad prze jmuje Przewodniczqcy Rady Mie jsk ie j  T.Lato.

Przewodnicz4cy Rady odczytal Radzie postanowienie Prokuratora

Rejonowego w Jqdrzejowie w sprawie za jáó w Jqdrzejorv ie  w dniu

10  s ie rpn ia  1991  roku .

/postanowieni e w zaLqczeniu do protoinó}.uf .

Jak wyníka z  postanowienia na ses j i  pan Tre la n ie  wyjawi l  nam

wsaystkich prawd spwi erdza Przewodniczqcy Rady,

NastQpnie d la przypomnienia odczytu je Radzie uchwatq podjqtq w te j

sprawie na ses j i  w dniu 3 vwzeénia br .

\{ zwi4zku z fa?szywym przedstawieniem sprawy przez komendanta
przewodnícz4cy s twierdzarLe sZoworrwandal izmrt  zosta lo w podjQte j

uchwale/prote éc ie/  podjgte n iewlaéciwie.

llyjaÉnia co oznacza slowo rrwand.al ízmtt .

sir.695 SZownika wyrazów obcych PfW rriydanie IV

wandalizm: / .  .  .  fbarbarz.yÉskie niszczenie wartoéci

ku l tura lnych;  barbarzyñstwo.

s t r . 3 9 6 P o d r q c z n e g o S ? o w n i k a j q z y k a l ; y d a v n r 1 c t w o i , 4 . A r c t a W a r s z a w a

1 939
iwandal  izm:  f  ,  . . /  24d.za n iazczenia wszeLkich zabytków,

'  
dorobku ku l tura l r iego i  oÉwiatyrBarbarzyústwordz ikoéó /  .  . .  /
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lV zwiqzt<v z powybszym Frzewodnicz4cy Rady proponuje uchylió
uchwalq Nr Xvr/95/gl w sprawie wyra2enia opinii dotyczqcej zajÉé
w Jqdrzejowie w dniu 9 s ierpnia 1991 roku.
Prosil radnych o wypowiedzenie siq w powy2szej sprawie.
Radny w.Kuémierz-ostrzegalem od.noénie podjqcia te j  uchwaby a2 d.o
Ezasu koricowego za?atwienia sprawy.wypovried.zia? siq za uchyleniem
tej  uchwaly.
Radny J.Caban -bylem óbecny w dniu J wrzeÉnia br.
nie by?em przy omawianiu tej sprawy.

n a  c z q é c i  s e s j i ,

"rzy uchwalaniu porzqdku obrad bylem przeciwny podejmowaniu tego
tematu nówi? radny.U2ylem sformutowania: "ponieiva2 sprawa dotyczy
pol ic j i  czy nale|y s i€ tym zajmowaórr.
Fan Michalk iewicz mníe skrytykowal.Czy Rada I ' l ie jska powinna siq tq
sprawE zajmowaó.
Tabl ica umíeszczona byla na budynku pol ic j l ,k tóry @t*kZa6noÉcia
c rm ' i  n r ¡  Pn - l  a ¡¿ r  / \ - 1 .  1 , . * ^ ^ ^  - ^ :  ^6, r r¿arJ  . ,  wrc r -s . r l i€  Komendanta  G}ównego n ie  zos taZo wykonane.Lud.z ie
T Kr.q int^ra i  r^¡na r l l  q r lwvvs . l  wuhodzqc  do  Jqdrze  jowa w idz ie l i  tq  czarn1 p lamq w pos tac i
tabl icy na budynku pol ic j i .Gdyby stanowisko nasze by?o przeciwne
stanowisku Komendanta G}ównego pol ic j i ,  a skoro nie jesteÉmy
przeciwni  n ie bylo potrzeby zajmowaó siq tq sprav/q,
Cytuje zapisy z protokó7u z sesj i  Rady Míejskiej  z dnia J wrae,snia b:
Slów jakich u2yr'ra Rada w uchwale nale2y siq wstyd-zió.1/¡rpowiada siq
za uchyleniem uchwaZy.
Radny B.Rogulska -moinl zd.anien byzoby wskazaneraby pan '-t 'rela 

wytzu-
maczyl  s iq na sesj i  d laczego nas rad"nych wprowad"zi l  w blqdraby to na
przyszToéó níe bylo bezkarne.
Dr rzewodniczqcy Rady-moje zdanie jest  takieraby na przyszq sesjq
poprosió pana Trelq i  ewentualnie udziel ié mu votum niufnoÉci .
Pani radna D.Porqbska-Maniara -czy jest sens przedzulaó sprawq,
pan Trela mo2e nawet s iQ nie star,v i  na sesjqrspraw€ przedstawi l
drobiazgowo i  n ie zezna inaczej .uwa2amrze powinniÉmy to zazatwió
d z i  s i a j .

Burmistrz - jestem zdecydowanym przeciwnik iem pomników wd.ziqcznoéci  .
l ' lyÉmy protestowqt i  n ie przeciv¡ko zdjqciu tabl icyrale przeciwko temu,
2e grupa l -udzi  przyszla do J€idrzejowa i  robiza to co d.o niej  n ie
nale2alo.sprawy takie nare2q do kompetencj i  R.ady. 'u.u,  protest  n ie
dotyczyz  tegor2e zd jq to  tab l i cqra le  sposobu pos tqpowan ia  tych  ludz i .
Byt za zmian4 s?owa ttwandal i zmrr na s?owo , oF . , samowal_ a, .
Przev¿odnijzqcy R.dy zdecydowanie wypürwiedzia? sie za uchyleniem tej
uchwaly.
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Radny A.Gawron pyta czy parr Trela poniesie konsela,r¡encje.! 'I ina igst

komend.antarmówi&em to rk iedy podejmowal iémy uchwa?q.
Radny W.Poczqty -uchwa?g podejmowali Émy odnoÉnie sposobu zachowania

tych ludzi.Froponowa? uchylenie tej uchwaly ze wzglQdu na niejasnoÉ

f aktów.
R.adna D.Porqbska- l4aniara-ta tabl ica na naszych oczach wisiala i  n ie

reagowal iémy na to .

I lada jednogloénie wypowiedziata s iq za uchyleniem tej  uchwaly

i podjQla UchwaZq Nr XVT/1O5/91 z dnia 4 pafdziernil<a 199? roku

w sprawie uchylenia UchwaZy Nr xv/95/91 Rady i{ iejskiej w Jtdrzejowi

z dnia 3wrze{;nia 1991 roku,

/Uchwala Nr XVI/1 05/91 w zalqczeniu do protokóLu/.

Radna Rogulska nie wycofuje swojego wnioslct l .

Rada  pos tanaw ia  pop ros ió  p .T re lq  na  koLe jn4  ses jq  ,a  tak2e  pana

Michnowskiego l r ¡  ce lu wyt tumaczenia s iqrd laczego do te j  pory n ie

z d j q t o  t a b l i c y .

Radny J.Caban jest  zdaniaraby popros ió tu  komend,antów i  po ich

wypow iedz iach  pode jm iemy  dz ia lan ia .

Za r rmiosk ienrraby na przysz lq ses jQ zapros ió obydvru komendantóv¡

wypowiedzialo siq 20 radnych przy 1 wstrzynujqcym siq od glosu

Za , ¡ ¡n íosk iem radnego A.Gawrona o udzie len ie votum niufnoÉci  d l -a
I

p.  re l - i  vyporv iedz ia l  s iq  1 radnyr9 by lo przec iw ,7 wstrzymalo s iq

oo  g tosu .

Przewoclniczqcy i lady proponowat zorganizov¡anie sesji  rvyjazdowej

d la zbadania s tanu dróg w gmin ie.

P,adny L.l , laksal-on proponov¡a?raby przy okazji  tego wyjazdu obejrzeó

inne obiekty  na terenie gminyrco wykonano i  co jest  w t rakc ie

budowy.

Burmist rz  po informowaZ radnych r2e ot rzymat  wiadomoÉó o przy jeZd.z ie

do Jqdrzejowa w dniu 28 paádziernika grupy osób z Francji

z  m i a s t e c z k a  F e n i  . / 1 O - l Z  o s ó b f ,
t . r\ \  zwiTz\ ,<u z  tym pros i l  o  zg laszanie ofer t  na mieszkania d la przy jeá.

d2a jqcych .

Zaproponowano odbyó ses jg uroczystq z  udz ia lem tych osób.

Radna B.Rogulska wnÍoskowala ,aby ses jq v4y jazdowq odbyó w jak

na jszybszym czas ie .Rada  us ta l i l a  ses jQ  wy jazdowq  na  11 .10 .b r . / p iq te l

przy 2 g?osach wstrzynujqcych s iq ,

A d , ' i  B . O god,z .1230 zamkniqto obrady ) i l / f  ses j i  .

D - - n

i { o r t \ t  l v l f^ ' q * J j  w Jqdrzejowie

\,}4',
. nSekretafrz obrad:

t>

Barbar¿{@;l ska
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